

AIRSIDE

UP TO **850** PARKING SPACES AT AIRSIDE



AIRSIDE 停車場提供多達 850 個車位

100% EV-CHARGING CAPABILITIES
配備電動車充電功能



AIRSIDE

General Charging Fees 一般充電收費

Charger Type 充電模式	No. of Chargers 充電器數量	Charging Fees 充電收費
Medium Charger 中速充電	256	HK\$6 / 15mins
Fast Charger 快速充電	13	HK\$3 / kWh

AIRSIDE Car Park also provides 9 Tesla Superchargers (V3) and 3 Tesla Wall connectors (Gen3), fees will be directly charged by Tesla.

AIRSIDE停車場另外提供9個 Tesla V3 超級充電站及3個 Tesla 第三代壁掛式充電座，費用將直接由Tesla收取。

Redeem EV Charging Privileges with NF Points

以NF Points換領電動車充電禮遇

Per 每	Rewards 獎賞
500 NF Points	1 Hour 小時 EV Medium Charging E-Coupon 中速電車充電券
800 NF Points	10 kWh 千瓦時 EV Fast Charging E-Coupon 快速電車充電券



EV CHARGING SERVICE AT AIRSIDE CAR PARK — TERMS AND CONDITIONS —

1. Customers must register to join the NF Touch Loyalty program to redeem EV Charging Privilege with NF Points.
2. Charging is only provided for EVs parked at the designated EV parking spaces.
3. Users undertake to comply fully with the applicable User Guide (“User Guide”) found in the NF Touch Mobile App (the “App”) and at EV Charging Website in respect of the operation and use of the EV Charging Station.
4. AIRSIDE’s EV medium-charging facilities are only usable by EVs with a Type 2 charging plug in accordance with the User Guide. The minimum charging session is 15 minutes, and the charge is HK\$6 per session. The EV medium-charging spaces at AIRSIDE are open to the public, regardless the EV users are NF Touch members or not.
5. AIRSIDE’s EV fast-charging facilities are only usable by EVs with a CCS2 charging plug in accordance with the User Guide. The charge is HK\$3 per kWh. The EV fast-charging spaces at AIRSIDE are available exclusively to NF Touch members.
6. In addition to the prescribed car parking charge for parking in the AIRSIDE car park: (a) Use of the charging function at the Medium Charging Spaces is subject to prepayment of a fee at the rate set out in the Fee Schedule. For the avoidance of doubt, no refund will be made on any early stoppage of the charging service. (b) After using the charging function at a Fast Charging Space, the user will be charged at the rate set out in the Fee Schedule. (c) After a charging session at a Fast Charging Space ends, users will have a 15-minute grace period (“Grace Period”) for their EV to vacate the Fast Charging Space. After the lapse of the Grace Period, penalties will apply at the rate set out in the Fee Schedule if the Fast Charging Space is still occupied by the EV. The Grace Period is subject to change by Nan Fung and/or the Provider without prior notice.
7. Payment for the applicable charges, fees and penalties (if any) must be made by one of the prescribed online payment methods. Nan Fung and/or the Provider may change the accepted payment methods at any time without notice.
8. Users shall be responsible for reviewing and confirming that all the information, including but not limited to the chosen service, the amounts, the discounts or promotion (if any) and payment information, are all true, accurate and complete before making the payment. Any discounts, deductions, coupons and privileges shall be applied before making the payment. Confirmation of the payment shall mean that the user accepts all items and amounts and the payment cannot be reversed or changed. The user shall be solely and fully responsible for all expenses and liabilities arising from his/her use of the charging service.
9. The EV Charging Station is a self-service charging station. Nan Fung Loyalty Program Limited, the owner of AIRSIDE, any of their group companies and their respective agents and representatives (collectively, “Nan Fung”) and the Provider and its agents and representatives assume no undertakings, warranties or guarantees to the quality, standard and function of the EV Charging Station, and the use of the parking spaces, the EV Charging Stations and/or charging service may be restricted or discontinued at any time without prior notice.
10. Other AIRSIDE Electric Vehicle Charging Stations Terms & Conditions apply.



停車場電動車充電服務 - 條款及細則

1. 顧客須登記加入 NF Touch 會員計劃方可以NF Points兌換電動車充電禮遇。
2. 充電服務只適用停放在指定電動車停車位的電動車。
3. 用戶承諾完全遵守 NF Touch 手機應用程式(“應用程式”)和電動汽車充電網站中的適用用戶指南(“用戶指南”)進行操作以及電動汽車充電站的使用。
4. AIRSIDE 電動車中速充電設施僅適用於配備 Type 2 充電插頭的電動車,用戶可按充電指南中的步驟使用。每節的充電時間最少為 15 分鐘,每 15 分鐘的充電費用為 HK\$6。無論是否 NF Touch 會員,皆可使用 AIRSIDE 電動車中速充電車位。
5. AIRSIDE 電動車快速充電設施僅適用於配備 CCS2 充電插頭的電動車,用戶可按充電指南中的步驟使用。充電收費為 HK\$3/kWh。AIRSIDE 電動車快速充電車位僅限 NF Touch 會員使用。
6. 除規定的 AIRSIDE 停車場停車費外:(a)使用中速充電位的充電功能需按規定的收費預付費用。為避免疑義,提前停止充電服務將不予退款。(b)在快速充電空間使用充電功能後,將按照收費表中規定的費率向用戶收費。(c)快速充電空間的充電結束後,用戶將有 15 分鐘的寬限時間,讓其電動汽車騰出快速充電空間。寬限時間過後,如果快速充電空間仍被電動汽車佔用,則將按照費用表中規定的費率進行處罰。南豐和/或提供商可更改寬限時間,恕不另行通知。
7. 必須通過規定的在線支付方式當中之支付所需的充電收費、支出和罰款(如有)。南豐和/或提供商可隨時更改接受的付款方式,恕不另行通知。
8. 用戶在付款前有責任檢查並確認所有信息,包括但不限於所選擇的服務、金額、折扣或促銷(如有)以及付款信息均真實、準確和完整。任何折扣、扣除、優惠券和禮遇均應在付款前應用。確認付款即表示用戶接受所有項目和金額,並且付款不能撤銷或更改。用戶應自行承擔因使用充電服務而產生的一切費用和責任。
9. 電動汽車充電站為自助充電站。Nan Fung Loyalty Program Limited、AIRSIDE 的所有者、其任何集團公司及其各自的代理人和代表(統稱“南豐”)以及供應商及其代理人和代表對質量、標準不承擔任何承諾、或保證電動汽車充電站的功能,以及停車位、電動汽車充電站和/或充電服務的使用可能隨時受到限制或終止,恕不另行通知。
10. 其他AIRSIDE電動車充電站條款及細則適用。